
Pan Cezary Cieślukowski: „Proszę o wyjaśnienie przyczyn odmowy przez Zarząd 

dofinansowania zakupu akceleratora do radioterapii śródoperacyjnej na potrzeby 

Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach.” 

 


